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Místo jednání: Praha Datum: 25.3. 2011
Zapsala: Valentová Po adové íslo: 20
Distribu ní list: Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda (RK), sekretariát
Seznam ú astník :
VV – Hrubý, Bloudek, Resch, ermák, esenek, Uherka, Wolf, Vévoda (RK)
Sekretariát – Valentová

ílohy:
íští jednání: Malá Skála, 6.-7.5. 2011

. Popis Vlastník Termín
Kontrola pln ní úkol
Spln no vyjma spolupráce se Smíchovským festivalem alpinismu –
tento úkol trvá.

Resch

1. íprava Valné hromady HS 2011
VV p ipravil detaily programu VH a seznámil se kandidáty do
disciplinární a revizní komise.

- -

2. Zm na pravidel lezení
VV konstatoval, že bouldering je nyní samostatná a dynamicky se
rozvíjející lezecká disciplína, p i jejímž provozování je nutno
dodržovat v jednotlivých oblastech stejná pravidla, která platí pro
"klasické" lezení. V sou asnosti je nutno ešit porušování podmínek
stanovených zejména orgány ochrany p írody, ke kterému v

kterých oblastech v souvislosti s boulderingem dochází. V. Wolf
osloví všechny OVK a zjistí rozsah problém . V oblastech, kde tyto
problémy jsou, vstoupí CVK a OVK do jednání s boulderisty, aby
dodržovali pravidla lezení.

Wolf neprodlen

3. Koncepce sout žního lezení
VV schválil v cný zám r koncepce sout žního lezení, který p ipravil

edseda komise sout žního lezení T. Binter na základ  sch zky
k tomuto tématu, která se konala 7.3. Za dopracování a realizaci
koncepce odpovídá J. ermák.
J. ermák dále informoval o p ipravovaném školení pro rozhod í ve
spolupráci s metodickou komisí.
VV dále konstatoval, že je pot eba lépe nasm rovat innost
subkomise sportovního lezení na skalách a rozhodl, že erpání 80 %
rozpo tu této subkomise bude podmín no schválením VV; dále
rozhodl, že pro tuto oblast musí být vypracována koncepce.
Jednáním s p edsedou subkomise J. Šeflem je pov en Z. esenek,
s tím, že výsledky budou p edloženy na p íští jednání VV.

esenek íští jednání
VV

4. Návrh na podporu "sjezdu roku"
Detaily „sjezdu roku“ budou projednány na osobní sch zce
s p edsedou komise tradi ního skialpinismu R. Baumem. Jednání
má na starosti Z. Hrubý, P. Resch.

Hrubý
Resch

do konce
kv tna

5. Proplácení náklad  na telefon u len  VV a p edsed  komisí
VV rozhodl, že služební mobilní telefony vyjma telefonu tajemnice
budou z d vodu malého využití zrušeny a náklady na telefony budou
propláceny paušálem, podle nárok  u jednotlivých funkcí. Zm na
bude promítnuta do sm rnice o erpání finan ních prost edk HS.
Úpravu sm rnice, p ípravu smluv na základ  nichž bude paušál
poskytován p ipraví B. Valentová na p íští VV.

Valentová íští jednání
VV
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6. íprava metodického seminá e pro lezeckou ve ejnost
VV podporuje seminá  pro lezeckou ve ejnost, který p ipravuje
metodický komise. Pomocí s p ípravou a organizací seminá e pov il
J. Uherku.

Uherka pr žn  do
doby konání
seminá e

7. Via Ferrata
HS obdržel stanovisko sdružení obcí Smrk, které podporuje

výstavbu ferraty na Ko ích skalách, které se HS snaží zabránit.
VV oslovil rovn ž MZe, do jehož resortu náleží Lesy R. Záležitost
není dosud uzav ena. Kauzu bude dále sledovat B. Valentová.

Valentová pr žn  do
vy ešení

8. Vy azení materiálu z evidence
VV schválil protokol o vy azení materiálu z evidence. Sou asn
rozhodl o náhrad  vy azeného vrtacího kladiva a p íslušenství, zajistí
V.Wolf

Wolf neprodlen

9. Lezecký park v Alkazaru
VV pov il P. Resche jednáním s OVK Praha a st ední echy
ohledn  zamýšleného lezeckého parku v Alkazaru.

Resch pr žn

10. Financování sportu
Z. Hrubý informoval VV o probíhajících jednáních týkajících se
budoucnosti financování eského sportu a o situaci spole nosti
Sazka a STV.

- -

11. Nový web HS
P. Resch p edstavil len m VV grafický návrh hlavní strany nového
webu.

Schválil: Z. Hrubý


